

本屆「台灣國際扣件展」停辦，下屆於2022年4月19日至21日

## 舉行

因應全球嚴重特殊傳染性肺炎(COVID-19)疫情，原定於本(110)年9月1日至9月3日辦理之第六屆「台灣國際扣件展」，經主辦單位「經濟部國際貿易局」與執行單位「中華民國對外貿易發展協會」及「台灣螺絲工業同業公會」共同研議本屆停辦，下屆展覽將於2022年4月19日至21日於高雄展覽館舉行。

2022年「台灣國際扣件展」將持續提供參展廠商及買主完整020線上結合線下、虛實整合之數位行銷平臺，系列活動包含「線上展」及「線上採購洽談會」等，協助業者提升國際行銷能力、拓展全球商機。

展覽最新訊息請至官網 [www.fastenertaiwan.com.tw](http://www.fastenertaiwan.com.tw) 瀏覽，或洽外貿協會 E-mail: [fastener@taitra.org.tw](mailto:fastener@taitra.org.tw)

扣件展團隊敬上

**"Taiwan International Fastener Show 2021" has been cancelled, the next exhibition will be held on April 19-21, 2022**

Affected by the novel coronavirus (COVID-19) epidemic, the organizers of the "Taiwan International Fastener Show" (Fastener Taiwan), Bureau of Foreign Trade, MOEA, and implementers, the Taiwan External Trade Development Council (TAITRA) and the Taiwan Industrial Fasteners Institute (TIFI) decided to cancel the 6<sup>th</sup> "Fastener Taiwan", and the next exhibition will be held on April 19-21, 2022.

"2022 Taiwan International Fastener Show" provides exhibitors and buyers with a complete virtual and real integrated digital marketing platform. These include "Fastener Show Online Exhibition" and "Online Sourcing Meetings." TAITRA also continuously assist the exhibitor to enhance the marketing visibility and create global business opportunities.

For more information, please check our official websites:  
[www.fastenertaiwan.com.tw](http://www.fastenertaiwan.com.tw) or email us via [fastener@taitra.org.tw](mailto:fastener@taitra.org.tw)

Sincerely yours,  
Fastener Taiwan Team